

СОДЕРЖАНИЕ

ВЕСТНИК №1, 2019

	СТР	
Раздел I ВОПРОСЫ ОРГАНИЗАЦИИ МЕДИКО-СОЦИАЛЬНОЙ ЭКСПЕРТИЗЫ И КОМПЛЕКСНОЙ РЕАБИЛИТАЦИИ	7	Section I THE QUESTIONS OF ORGANIZATION OF MEDICAL-SOCIAL EXPERTISE AND COMPLEX REHABILITATION
<i>Пузин С.Н., Назарян М.Г., Щекатуров А.А., Верташ О.Ю.</i> Современные аспекты медико-социальной реабилитации больных с глаукомой	7	<i>Puzin S.N., Nazarian M.G., Schekaturov A.A., Vertash O.Y.</i> Modern aspects of medical and social rehabilitation of patients with glaucoma
<i>Быковская Т.Ю., Меметов С.С., Шаркунов Н.П., Мартиросов В.Ю., Шургая М.А., Ким В.В.</i> О совершенствовании порядка взаимодействия медицинских организаций с учреждениями медико-социальной экспертизы	12	<i>Bykovskaya T.Yu., Memetov S.S., Sharkunov N.P., Martirosov V.Yu., Shurgaya M.A., Kim V.V.</i> On improving the order of interaction of medical organizations with medical and social expertise institutions
<i>Карасаева Л.А., Горяйнова М.В., Мясников И.Р., Нурова А.А.</i> Возможности применения МКФ в программе профессиональной реабилитации и трудоустройства инвалидов	20	<i>Karasayeva L.A., Goryaynova M.V., Myasnikov I.R., Nurova A.A.</i> Possibilities of ICF application in the program of vocational rehabilitation and employment of disabled people
Раздел II ОРИГИНАЛЬНЫЕ СТАТЬИ	27	Section II THE ORIGINAL ARTICLES
<i>Пузин С.Н., Назарян М.Г., Щекатуров А.А., Арбуханова П.М., Верташ О.Ю.</i> Динамика повторной инвалидности вследствие болезни глаза в российской федерации в динамике за 10 лет (2007-2016 гг.)	27	<i>Puzin S.N., Nazarian M.G., Schekaturov A.A., Arbukhanova P.M., Vertash O.Yu.</i> The dynamics of repeated disability due to diseases of the eye in the russian federation in dynamics for 10 years (2007-2016)
<i>Сертакова О.В., Решетов Д.Н., Дудин М.Н., Голубева М.Ю.</i> Распространенность онкологических заболеваний у различных групп населения в России и мире	33	<i>Sertakova O.V., Reshetov D.N., Dudin M.N., Golubeva M.Yu.</i> Prevalence of oncological diseases in various groups of population in Russia and in the world
<i>Коврижных Ю.А., Запарий С.П., Русакевич А.П., Фром А.Ю., Погосян Г.Э.</i> Нозологическая структура впервые признанных инвалидами вследствие злокачественных новообразований среди лиц молодого возраста в г. Москве за 2012-2018 гг.	47	<i>Kovrizhnykh Y.A., Zapariy S.P., Rusakevich A.P., From A.Y., Pogosyan G.E.</i> Nosological structure for the first time recognized as disabled people owing to malignant new growths among persons of young age in Moscow for 2012-2018
<i>Дымочка М.А., Самусенко А.Г., Запарий С.П.</i> Повторная инвалидность взрослого населения вследствие болезней нервной системы в Москве за 2013-2017 гг.	56	<i>Dymochka M.A., Samusenko A.G., Zapariy S.P.</i> Repeated disability due to diseases of the nervous system of an adult population of the city of Moscow in 2013-2017

Самусенко А.Г., Запарий С.П. Анализ инвалидности вследствие болезни Паркинсона в Москве в динамике за 2014-2017 гг.	63	Samusenko A.G., Zapariy S.P. Analysis of disability due to Parkinson's disease in Moscow in the dynamics for the years 2014-2017
Раздел III В ПОМОЩЬ ПРАКТИКУЮЩЕМУ ВРАЧУ	69	Section III IN ASSISTANCE TO THE PRACTITIONER
Меметов С.С., Шаркунов Н.П. Особенности реабилитации лиц пожилого возраста в условиях стационара медицинской организации	69	Memetov S.S., Sharkunov N.P. Features of rehabilitation of elderly persons in a hospital medical organization
Тептин С.Е., Полунина Н.В., Полунин В.С. Медико-социальная характеристика пациентов отделения сестринского ухода	74	Teptin S.Ye., Polunina N.V., Polunin V.S. Medico-social characteristics of nursing care patients
Куликов А. Г., Агеева А.И., Воловец С.А. Лечение и реабилитация пациентов с гонартрозом. Возможности терагерцевой терапии	83	Kulikov A.G., Ageeva A.I., Volovets S.A. Treatment and rehabilitation of patients with gonarthrosis. Possibilities of terahertz therapy
РЕКВИЗИТЫ ДЛЯ ПОДПИСКИ	90	